
Van: Secretaris Shuttlek <secretaris@shuttlek.nl>  
Verzonden: donderdag 6 juni 2019 20:48 
 
Onderwerp: RE: Uitnodiging Sportaccommodatieplan 
 

 
Helaas zijn wij als vereniging BC Shuttlek niet in staat geweest om tijdig te reageren op het Sport 
Accommodatie plan.  
Echter, de voorstellen zoals deze gedaan zijn rondom o.a. de huurtarieven, hebben zo´n grote impact 
op onze vereniging dat wij ons genoodzaakt voelen om hierop alsnog per mail te reageren. 
 
Zoals ook onze medesport verenigingen als Blue Sky en Voleco hebben aangegeven (waarbij wij ons 
volledig aansluiten bij hun opmerkingen) het volgende: 

 Door terugloop van het ledenaantal is verhoging van de verhuurtarieven (bijna) niet meer op 
te brengen voor onze vereniging. 

 Zoals ook aangegeven door de diverse partijen is de toekomst vwb aanwas van leden niet 
positief. 

 
Kortom het verhogen van de verhuurtarieven gefaseerd naar 6 Euro per uur zal voor onze 
vereniging een financiële (dood)slag zijn. 

 
Wij willen u dan ook vragen, in de raadsvergadering mee te nemen dat verhoging van de tarieven 
een zeer negatieve impact heeft op de verschillende (binnen)sport verenigingen in de 
Krimpenerwaard.  
In  onze opinie moet sporten voor in dit geval de inwoners van Krimpen aan de Lek betaalbaar 
blijven. Waarbij ook de keuze in de diverse sporten belangrijk is.  
Dat hierbij een betaalbare contributie een vereiste is spreekt voor zich.  
 
Wij verzoeken u daarom vriendelijk de huurverhoging als besproken geen doorgang te laten vinden.  
 
Nogmaals onze welgemeende excuses voor de late reactie, maar wij hopen dat u onze reactie alsnog 
mee kunt nemen in de besluitvorming. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Arjenne Vermeulen 
Secretaris BC Shuttlek 
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